
Bij deze maak ik ernstig bezwaar tegen het voornemen om de jacht op konijn in heel Nederland 
en op het haas in enkele provincies voor het jachtseizoen 2022 niet te openen om de volgende 
redenen:


• de telling waarop dit voornemen is gebaseerd is niet bestemd voor algemene en veel 
voorkomende diersoorten, zoals hazen en konijnen, maar voor zeldzame diersoorten van de 
Europese Habitatrichtlijn. Verder zijn er op zijn minst discutabele keuzes gemaakt rond wel of 
juist niet gebruiken van data, referentiejaren etc. De onderbouwing van het gebruik van deze 
data is op z’n zachts gezegd zeer dun. 


• Ik kan mij ook niet herinneren dat er amateurvogelaars van SOVON in mijn veld hazen hebben 
geteld.


• de telling, zoals deze jaarlijks door leden van de Nederlandse Jagersvereniging wordt 
uitgevoerd, is niet meegenomen. Ik ben bereid om deze tellingen te blijven uitvoeren, maar vind 
het onacceptabel dat deze tellingen niet worden meegenomen.


• ik herken het beeld, dat het slecht zou gaan met hazen, absoluut niet. Met name bij telling 
middels nachtbeeld kijkers constateer ik een veelvoud van de stand zoals deze overdag met 
het blote oog wordt gezien.


• als jager en wildbeheerder in ons eigen veld beheren wij op uiterst verantwoorde wijze de stand 
van het wild voorkomend in ons jachtveld; mocht er om redenen als droogte of juist natheid de 
stand afnemen wordt besloten een wildsoort niet te bejagen en het een kans te geven zich te 
herstellen; er wordt alleen dan ‘geoogst’ als dit verantwoord is tov de stand.


• als jager ben ik al ruim 45 jaar betrokken bij het beheer van het wild in ons jachtveld. Ik zie dan 
ook geen enkele reden om die taak, die ons middels de diverse jachtwetten in de afgelopen 
jaren is toebedeeld, uit handen te nemen middels dit voornemen.


• schadebestrijding: in overleg en op verzoek van de agrariërs in ons jachtveld beheren wij de 
stand van diverse wildsoorten; mocht er onverhoopt schade dreigen te ontstaan bij groeiende 
gewassen, wordt daar acuut op efficiënte wijze op geanticipeerd. Wij hebben een poel van 
jagers, die middels een groepsapp worden geïnformeerd en binnen enkele uren maatregelen 
kunnen treffen. Deze verantwoordelijkheid voor de schadebestrijding wordt ons door dit 
voornemen bij mogelijke schade door genoemde soorten volledig uit handen genomen.


• als jager besteed ik maar een klein deel van de tijd in mijn jachtveld aan de benuttingsjacht. Het 
grootste deel van mijn tijd zit en beheer van singels, onderhouden van contact met de agrariërs, 
tellen van de wildsoorten, melden van schade door bv het storten van huisvuil, regelen van 
oplossingen bij valwild, predatie beheer, etc etc.



